

## 從神永遠的旨意看「基督與教會」

經文：啟5：1-7， 4:11；賽43：7；西3：11；弗1：21

### 1) 啟示錄中羔羊解開書卷的異象(啟五)

### 2) 萬有是因著神的旨意而被創造；我們更是為著祂的榮耀而存活

- 你創造了萬物，並且萬物是因你的旨意被創造而有的。（啟4：11）
- 凡稱為我名下的人，是我為自己的榮耀創造的，是我所做成，所造作的。（賽4：7）

### 3) 基督是中心、是目的、是內容；祂是一切、又在一切之內(西3:11)

### 4) 教會承受祂的豐富，彰顯祂的豐滿(弗1：23)

### 5) 我們努力的方向

『以聖經為基礎，以基督和教會的見證為目標，  
以生命的追求和事奉的建造為具體實行之路。』

## **To View “Christ and Church” from God’s Eternal Will**

**Scriptures:** Revelation 4:1-7, 4-11; Isaiah 4:7; Colossians 3:11; Ephesians 1:21

- 1) The vision of the Lamb opening the scroll in Revelation (Rev 4)**
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
- 2) All things were created by God’ s will; We even live for His glory**
  - **For You created all things, by Your will they exist and were created. (Rev 4:11)**
  - **Everyone who is called by My name, whom I have created for My glory; I have formed him, yes, I have made him. (Isaiah 43:7)**
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
- 3) Christ is the center, the goal and the content; He is all and in all (Colossians 3:11)**
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
- 4) The church inherits His fullness and manifest His fullness (Ephesians 1:23)**
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
- 5) The direction of our effort “Foundation: the Scripture, Goal: the testimony of Christ and Church Way of practice: the pursuit of life and the edification of service”**